
Fractie Blz Programma Onderwerp Vraag Antwoord

DV 7 Deel 1 Begroting in één 

oogopslag

Oriëntatie Gemeente Voerendaal 

in het Middengebied

Ener laatste blok; Voerendaal heeft veel samenwerkingsvormen in 

Parkstad. Op het gebied van toerisme en landbouwlandschap wordt 

samenwerking gezocht in het Middengebied. Betekend dit intensieve 

samenwerking met Valkenburg en Gulpen-Wittem?

Valkenburg en Gulpen-Wittem maken deel uit van 

het Middengebied. Uitvoering van de inhoudelijke 

agenda Middengebied vindt plaats conform de 

raadsinformatiebrief van 31 oktober 2019

DV 8 Deel 1 Begroting in één 

oogopslag

Financieel perspectief In de 3e alinea wordt gesteld dat de kans klein is dat risico's met enige 

impact gelijktijdig zullen optreden en dat Voerendaal in staat is 

tegenvallers op te vangen. Hoe moet dit gelezen worden i.r.t. de laatste 

alinea als beschreven op pagina 7? Daar staat namelijk dat er geen 

financiële vertaling is gemaakt voor de eventuele gevolgen van de 

coronapandemie.

Tot nu toe is het beeld dat (de consequenties van) 

de rijksmaatregelen tegen de pandemie worden 

gecompenseerd door het Rijk.

DV 12 Deel 2 Programma Bestuur 

en ondersteuning

Dienstverlening - Wat willen we 

bereiken?

Waar staan we nu m.b.t. de verbetering van de interne en externe 

dienstverlening? Vanuit de samenleving en social media bereiken ons 

met regelmaat signalen van ontevreden burgers over de bereikbaarheid 

van en de communicatie vanuit de gemeente.

Daar waar ons deze klachten ook bereiken, worden 

deze zorgvuldig opgepakt en afgehandeld wetende 

dat het niet haalbaar is om volledig aan te kunnen 

sluiten bij ieders persoonlijke wensen en voorkeuren 

aangaande bereikbaarheid, opening en aanvragen / 

afhandelen van producten. 

DV 13 Bestuur en ondersteuning Wat mag het kosten? Onder lasten, kopje bestuur zien wij een aanzienlijk verschil in de raming 

2020 en de raming na wijziging. Dit verschil is er in de raming van 2021 

niet meer. Wat heeft de wijziging veroorzaakt en waarom heeft dit geen 

invloed meer op komende jaren?

In 2020 is de raming (incidenteel) gewijzigd voor de 

"bijdrage implementatie toetreding PIT Simpelveld" 

€ 118.000 conform raadsbesluit d.d. 13-02-20 en 

voor bestemming jaarrekeningsaldo 2019 

"opknappen entree rondom spoortunnel/station" € 

13.000 conform raadsbesluit 09-07-2020. 

Daarnaast stond voor 2021 al een bedrag van € 

65.000 geraamd voor de verdere beleidsintegratie 

en één gezamenlijk serviceniveau met Simpelveld 

wat nu is afgeraamd, zie pag. 109/110.

DV 13 Bestuur en ondersteuning Wat mag het kosten? Onder lasten, kopje Overige baten en lasten zien wij een enorme 

stijging. Vanaf 2022 t/m 2024 t.o.v het jaar 2021. Wat is hiervan de 

oorzaak?

Dit betreft de stelpost loon-en prijsstijging, 

onderdeel prijscompensatie.De stelpost is 

herberekend op basis van percentages genoemd in 

de meicirculaire 2020 gemeentefonds,

met als basis het loon- en prijspeil 2020 (zie pag. 

110/112)
DV 15 Deel 2 Programma 

Veiligheid

Openbare orde en veiligheid Onder "Risico's" het 2e bullit": Hier wordt beschreven dat Covid-19 

gevolgen kan hebben voor reguliere taken. Geldt die ook voor reguliere 

taken waaraan van de procedure termijnen zijn verbonden?

Nee, extra inzet van personeel in het kader van 

Covid-19 gaat niet ten koste van reguliere taken 

waaraan procedurele - wettelijke – termijnen zijn 

verbonden. De extra inzet van capaciteit vanuit het 

domein Veiligheid wordt ingezet op handhaving van 

Covid-maatregelen en coördinatie van de processen 

van de Veiligheidsregio binnen Voerendaal. De 

reguliere taken waar wettelijke termijnen in acht 

moeten worden genomen liggen bij de 

toezichthouder Wabo en de handhavingsjuristen die 

niet of nauwelijks worden ingezet in de Covid-

aanpak. 



DV 15 Veiligheid Scan bestuurlijke weerbaarheid Deelname aan HAP.  Is er op het gebied van handhaving binnen de 

Gemeente Voerendaal van criminaliteit in de ruimste zin van het woord 

een achterstand?

Nee, er is geen achterstand op het gebied van 

handhaving binnen de Gemeente Voerendaal van 

criminaliteit in de ruimste zin van het woord. 

Daar waar sprake is van incidenten die te maken 

hebben met (zware) criminaliteit wordt direct 

opgetreden. Voorbeeld hiervan zijn de diverse 

maatregelen die genomen zijn na het schietincident 

aan de Retersbekerweg in mei van dit jaar.

Verder wordt vanuit het team Veiligheid Toezicht en 

Handhaving proactief en in een nauwe 

samenwerking met het RIEC, (Regionaal Informatie 

en Expertise Centrum) de Politie, het Openbaar 

Ministerie en de Belastingdienst ingezet op de 

aanpak van criminaliteit, onder andere door gerichte 

gezamenlijke controles.

DV 16 Deel 2 Programma 

Veiligheid

Crisisbeheersing en brandweer Onder "Specifiek in 2021" staat onder het 2e bullit dat wordt ingezet op 

de invulling en ontwikkeling van de interne crisisorganisatie. Heeft dit 

nog invloed op de taken en capaciteit van de BOA?

Ja, bij de invulling en ontwikkeling van de interne 

crisisorganisatie zullen de taken van de boa’s nader 

omschreven worden. Dit betekent dat in geval van 

een crisis de boa een specifieke taak heeft. 

Uitvoering van deze specifieke taak gaat – 

logischerwijs – ten koste van reguliere taken.
DV 16 Deel 2 Programma 

Veiligheid

Crisisbeheersing en brandweer Onder "Risico's" is geen enkel risico benoemd. Is er dan geen één risico 

op dit gebied?

De processen die vallen onder crisisbeheersing en 

brandweer worden veelal door de Veiligheidsregio 

gecoördineerd. 

De gemeente dient vooral zorg te dragen voor een 

goede borging van de diverse processen. Hierbij 

voorzien wij geen risico.
DV 18 Deel 2 Programma Verkeer, 

vervoer en waterstaat

Verkeer en mobiliteit Wat is de status van de te saneren verkeersborden die overbodig zijn 

gebleken?

Het programma is halverwege; we zijn gestart met 

een saneringsronde (weghalen wat weg kan en 

juiste borden op de juiste plaats). Het vervolg van 

het programma bestaat uit onderhoud (vervangen 

beschadigd, rechtzetten etc.) en gaat in Q4 2020 

van start.     
DV 18 Deel 2 Programma Verkeer, 

vervoer en waterstaat

Risico's. Verkeerstromenplan moet nog richting de raad. Financieel zal het niet 

binnen bestaande budgetten passen.  Kan er een toezegging worden 

gedaan dat er een voorstel komt met uitgewerkte scenario's en 

prioriteringen, dit om mede om financiele afwegingen te kunnen maken. 

Bijvoorbeeld scenario 1 kost zoveel krijg je dit, scenario 2 kost zoveel 

dan krijg je dat ?

Voor het verkeersstromenplan is in de investeringen 

3x € 100.000 opgenomen. Hieraan zal een 

uitvoeringsprogramma met een kostenopgave 

toegevoegd worden. De prioriering zal in eerste 

instantie op basis van verkeersveiligheid ingestoken 

zijn (gevaarlijke locaties eerst). De volgende 

afweging betreft locaties die bij de burger een grote 

noodzaak kennen (zwaarwegende 

klachten/meldingen/verkeershinder). Verder is dit 

nog onderdeel van het proces, waarbij wij uw 

suggestie voor het uitwerken van scenario's mee 

zullen nemen.



DV 19 Deel 2 Programma Verkeer, 

vervoer en waterstaat

Beleid en Projecten Onder "Structureel", het 3e bullit is sprake van het actueel houden van 

beheerplannen. Is dit een toezegging dat er toch een beheerplan voor de 

openbare verlichting wordt opgesteld?

In 2021 worden het beheerplan (2016-2020) en het 

beleidsplan (2016-2020) openbare verlichting 

geactualiseerd. Voor de uitvoering van het 

beheerplan hebben we een 10 jarige overeenkomst 

met SPIE (destijds ZIUT) afgesloten (2016-2025).

DV 19 Deel 2 Programma Verkeer, 

vervoer en waterstaat

Beleid en Projecten Onder "Risico's", laatste bullit: hoe moet tegen de laagste 

maatschappelijke kosten worden gelezen/geïnterpreteerd?

Onderhoud conform de wegbeheersystematiek 

uitvoeren op het juiste moment met de juiste 

maatregel tegen marktconforme kosten en 

afgestemd met overige projecten/disciplines 

(STRIP, groen, water etc.) in de openbare ruimte , 

evt. in combinatie of in samenwerking met andere 

beheerders, zodat de kosten voor de burger 

uiteindelijk het laagst zijn.
DV 20 Deel 2 Programma Verkeer, 

vervoer en waterstaat

Wat mag het kosten? In de tabel is te zien dat de lasten Parkeren van 2000 naar 6000 gaan. 

Wat is de oorzaak van deze forse toename?

Vanaf heden moeten we werk maken van het 

geschikt maken van parkeerplaatsen voor het 

elektrisch rijden (E-laden). Dit gaan we doen in 

samenwerking met Vattenfall en zal met name vanaf 

2021 zijn beslag krijgen. In het verkeersstromenplan 

zal het beleid hiervoor en het parkeren in het 

algemeen nader uitgewerkt worden.

DV 21 Deel 2 Programma 

Economie

Wat gaan we daarvoor doen? Bij de 1e bullit wordt gesproken over de Retailagenda. Zijn de 

Retailagenda en het Retail Uitvoeringsprogramma reeds bekend bij 

commissie en raad?

In het najaar 2019 vond een informatiebijeenkomst 

plaats voor alle raadsleden van de aangesloten 

gemeenten bij de stadsregio Parkstad waarin het 

Retail Uitvoeringsprogramma Retail is 

gepresenteerd. Het Retail Uitvoeringsprogramma is 

op dat moment ook naar uw raad gezonden. 

De Retailagenda is een pijler binnen het programma 

economie van de stadsregio Parkstad. Hieronder 

vallen o.a. de Structuurvisie Ruimtelijke Economie 

Zuid-Limburg (beleidskader), Het 

Uitvoeringsprogramma Retail en de inzet van de 

Stichting Streetwise om leegstaande winkelpanden 

in te vullen.DV 25 Deel 2 Programma 

Onderwijs

Risico's  2e bulet Peuterspeelzaal Wat is de stand van zaken t.a.v.overdracht vanuit POVV naar nieuwe 

aanbieder?

Er lopen gesprekken met overname partij en er 

wordt gekoerst om peuteropvang par 1 januari 2021 

te laten uitvoeren door een nieuwe aanbieder. 

DV 25 Deel 2 Programma 

Onderwijs

Risico's  2e bulet Cortemich Wat is de stand van zaken t.a.v.. overleg met Innovo betreffenden 

volledige of gedeeltelijke overname ?

Met Innovo zijn afspraken gemaakt dat er een zgn 0-

meting wordt gedaan over huidige bouwkundige 

status van het gebouw. Tevens worden de kosten 

van de herinrichting door Innovo nader bepaald. 

Vervolgens zal Innovo met een voorstel naar de 

gemeente komen over hoe zij denken dat de 

exploitatie kan worden overgenomen door de 

gemeente en onder welke voorwaarden. 



DV 28 Deel 2 Programma Sport, 

cultuur en recreatie

Verenigingsleven Zijn er plannen om het verenigingsleven een extra impuls te geven door 

de mogelijke gevolgen voor verenigingen van Covid-19?

Lokaal betalen wij de basissubsidies door ongeacht 

of de verenigingsactiviteiten al dan niet door kunnen 

gaan. Daarnaast kunnen verenigingen op diverse 

manieren bij de landelijke overheid in aanmerking 

komen voor financiële ondersteuning/compensatie 

inzake COVID-19. Op deze regelingen worden de 

verenigingen vanuit de gemeente actief gewezen. 

DV 29 Deel 2 Programma Sport 

Cultuur en recreatie

Natuur en landschap en groen. 

Specifiek in 2021

Het groenstructuurplan wordt herzien icm het bomenplan. Toezegging 

om een raadsvoorstel met scenario's over financiële  afwegingen en 

gevolgen kwaliteitsniveau A,B,C,D.

De koppeling die hier tussen het groenstructuurplan 

en het groenbeheerplan wordt gelegd is ons niet 

geheel duidelijk. Het groenstructuurplan gaat niet 

over de exploitatie. Indien uit het groenbeheerplan 

blijkt dat met de huidige middelen het 

onderhoudsniveau niet kan worden gehandhaafd, of 

een ander onderhoudsniveau gewenst is, zal er een 

voorstel met een financiële afweging volgen.

DV 33 Deel 2 Programma Sociaal 

Domein

Jeugdhulp Wet verbeterde 

beschikbaarheid zorg voor 

jeugdigen. Bovenaan pagina 2e 

bulet

Strekking van de wet is dat binnen één regio één uitvoeringsvariant voor 

inkoop en verantwoording van jeugdhulp gehanteerd wordt. Is die wat 

betreft JENS, gemeente Brunssum en centrumgemeente Maastricht 

identiek ?

nee, de uitvoeringsvariant van JENS en gemeente 

Maastricht verschillen, taakgerichte versus 

outputgerichte uitvoeringsvariant. De specifieke 

keuze voor de taakgerichte uitvoeringsvariant was 

immers een van de redenen om uit de 

samenwerking Zuid-Limburg te stappen en het 

anders te gaan doen. 
DV 34 Deel 2 Programma Sociaal 

domein

Burgerijen 3e bullet onder risico's. Hoe wordt dit geborgd? Door vooral het gesprek met betrokkenen te blijven 

voeren over de mogelijkheden en ruimte zowel in 

financiële zin als qua capaciteit. 
DV 34 Deel 2 Programma Sociaal 

domein

Leefbaarheid kernen Risico's: Welke rol gaat de gemeente hier in nemen? Dat is per burgerinitiatief afhankelijk. Telkens wordt 

maatwerk geleverd, afgestemd op de 

(ondersteunings)behoefte van de initiatiefnemers en 

op de financiële en capacitaire mogelijkheden van 

de gemeente. 
DV 39 Deel 2 Programma 

Volksgezondheid en milieu

Water en Riool Onder "Structureel", het 3e bullit is sprake van structurele oplossingen 

voor de kleinere wateroverlast waarvan hinder wordt ondervonden. In 

2019 hebben wij tijdens een Commissie begrepen dat burgers bepaalde 

wateroverlast hebben te accepteren. Is het beeld van toen bijgesteld in 

de tussentijd omdat nu sprake is van structurele oplossingen?

Met structurele oplossing wordt bedoeld een 

blijvende en definitieve oplossing. Hierbij worden 

maatregelen getroffen die een wezenlijke bijdrage 

leveren aan het verminderen van de overlast bij deze 

"kleinere wateroverlastincidenten", feitelijk deze 

problemen grotendeels oplossen. De kans dat 

burgers in de toekomst hier nog problemen zullen 

ondervinden, wordt hiermee sterk verkleind. Dit 

betekent NIET dat hier geen wateroverlast meer kan 

ontstaan. De overheid kan de burger echter niet 

tegen alle wateroverlast beschermen. Dat zou tot 

onacceptabele hoge (maatschappelijke) kosten 

leiden. Wij houden dit bij het Waterschap onder de 

aandacht.



DV 39 Deel 2 Programma 

Volksgezondheid en milieu

Water en Riool Onder "Specifiek in 2021" staat onder het 3e bullit dat i.s.m. het 

Waterschap gekeken wordt naar knelpunten als opgetreden in 2016 en 

2018. Was deze aanpak niet vertraagd omwille van meer prioritaire 

gebeurtenissen buiten de gemeente Voerendaal, ofwel in Meerssen?

Dit klopt. Het waterschap wordt niet alleen in 

Voerendaal maar in alle Limburgse gemeenten met 

wateroverlast geconfronteerd. Binnen Zuid-Limburg 

vindt in het kader van het waterschapsprogramma 

'Water in Balans' momenteel een herprioritering van 

de aanpak door het waterschap plaats. Het meest 

leidend hierin is de ernst van de wateroverlast in 

combinatie met het aantal getroffenen. Deze 

prioritering zal naar verwachting eind 2020 of begin 

2021 gereed zijn. 

DV 40 Deel 2 Programma 

Volksgezondheid en milieu

Water en Riool Onder "Specifiek in 2021" het 7de bullet: Subsie regeling voor 

meergroeninmijnvoortuin. Wat wordt het plafond van deze subsidie? 

Waar moeten inwoners aan voldoen? Dit alles goed communiceren, 

bekend maken.

Hiervoor is € 15.000,= beschikbaar (€ 10.000,= 

gemeente en € 5.000,= IBA-Parkstad). Van de 

burgers wordt eveneens een bijdrage in de kosten 

verlangd (25%). De regeling wordt uitgevoerd door 

de stichting Instandhouding Kleine 

Landschapselementen (IKL). De regeling staat 

beschreven op de website van het IKL. De 

gemeentelijke website heeft een verwijzing naar de 

IKL-website. In het laatste gemeentelijk Magazine is 

de regeling onder de aandacht van de burgers 

gebracht. Dit zal het komend voorjaar nogmaals 

plaatsvinden. 
DV 40 Deel 2 Programma 

Volksgezondheid en milieu

Afval 2e bullet bij specifiek in 2021: Wat wordt precies bedoeld met het 'uit de 

roulatie halen van veldwegen'?

Deze wegen zullen worden "gesloten" voor het 

reguliere autoverkeer. Alleen landbouwverkeer en 

bestemmingsverkeer is toegestaan. Hiermee wordt 

getracht het aantal dumpingen in het buitengebied te 

verminderen.
DV 40 Deel 2 Programma 

Volksgezondheid en milieu

Afval Onder "Risico's" is benoemd dat nog niet zeker is of Beekdaelen deel 

gaat nemen. Wanneer is er iets bekend over deelname. Wat zouden de 

financiële gevolgen kunnen zijn voor onze gemeente bij geen deelname 

Beekdaelen?

Navraag bij de Rd4 heeft opgeleverd, dat de 

afvalinzameling in Schinnen door RWM en in Nuth 

en Onderbanken door Rd4 wordt uitgevoerd. Een 

handhaving van de situatie zoals vóór de herindeling 

van de 3 gemeenten. Dit zal voorlopig zo blijven, 

hetgeen betekent dat de financiële situatie voor de 

Rd4 (en dus ook Voerendaal) niet (of nauwelijks) zal 

veranderen.
DV 41 Deel 2 Programma 

Volksgezondheid en milieu

Milieu Is er beleid en/of regelgeving op het gebied van het gebruik van 

bestrijdingsmiddelen door agrariërs ter voorkoming van overlast aan om-

/aanwonenden en passanten?

Ja, hierop zijn meerdere besluiten van toepassing. 

Voor het gebruik van bestrijdingsmiddelen binnen de 

agrarische sector is het zogenaamde 

Activiteitenbesluit van toepassing. Voor 

professionele toepassing buiten de landbouw geldt 

het Besluit gewasbeschermingsmiddelen en 

biociden.  Wij zijn hier echter geen bevoegd gezag 

voor.



DV 41 Deel 2 Programma 

Veiligheid

Milieu Onder "Structureel" het 2de bullet inzetten op handhaving van 

vergunningen incl. brandveiligheid. Hoe wordt dit gehandhaafd? 

De Brandweer Zuid-Limburg voert in opdracht van 

de gemeente de beoordeling van 

vergunningaanvragen en meldingen op het aspect 

brandveiligheid uit en controleert gebouwen, 

evenementen en andere 

brandveiligheidsvraagstukken. 

Indien bij controle blijkt dat een bepaalde 

voorziening ontbreekt, zal de brandweer in eerste 

instantie zelf de gebruiker van het gebouw daarop 

wijzen en nacontroles uitvoeren. De praktijk is dat 

een formeel bestuursrechtelijk handhavingstraject 

dan niet nodig is. De controles worden op basis van 

prioritering uitgevoerd. Brandveiligheid van 

bouwwerken heeft een hoge prioriteit. De prioriteit is 

extra hoog voor de meest risicovolle bouwwerken: 

bouwwerken met een kwetsbare doelgroep 

(bijvoorbeeld niet-zelfredzamen of bejaardenhuis) en 

bouwwerken met een groot risico op de omgeving in 

geval van brand (explosiegevaar, overslaan van 

brand). 

DV 45 Deel 2 Programma 

Volkshuisvesting, ruimtelijke 

ordening en stedelijke 

vernieuwing

Duurzaamheid "Wat willen we bereiken?". Waar staan we nu qua voortgang met de 

doelen voor 2040?

Moeilijk om een concreet percentage te noemen. Na 

afloop van het Uitvoeringsprogramma Palet 3.0 zal  

er Parkstadbreed  een evaluatie plaatsvinden waar 

onder andere gekeken wordt naar de realisatie van 

de doelstellingen. Deze evaluatie wordt in 2021 

opgesteld.

Op het gebied van duurzame opwekking van energie 

kunnen we natuurlijk onder andere de continuering 

van het zonnepanelenproject Parkstad noemen. Met 

betrekking tot de energiebesparing valt onder meer 

de opening van de woonwijzerwinkel te noemen 

waar burgers terecht kunnen voor advies en 

geholpen worden bij de energiebesparende 

maatregelen.

DV 45 Deel 2 Programma 

Volkshuisvesting, ruimtelijke 

ordening en stedelijke 

vernieuwing

Duurzaamheid Onder "Specifiek in 2021" het 8e bullit: Is het reëel om deze pilot te 

evalueren gezien de coronapandemie die het gebruik door derden van de 

E-cars negatief heeft beïnvloed?

Gezien de covid 19 problematiek beraden we ons op 

de meest geschikte periode om deze pilot in te 

zetten. Hierover is ook overleg met de provincie als 

subsidieverstrekker. Mogelijk wordt deze pilot dus 

later in het jaar of 1e helft 2021 opgestart. De 

evaluatie zal dan vanzelfsprekend in tijd ook naar 

achteren schuiven.



DV 52 Deel 3 Paragraaf 

Bedrijfsvoering

Juridische zaken Is de trend voor het aantal bezwaarschriften in lijn met de trend van de 

voorgaande jaren? 

De cijfers met betrekking tot bezwaarschriften in de 

begroting hebben betrekking op de periode tot 1 

augustus 2020. Zoals vermeld wisselt het aantal 

bezwaarschriften van jaar tot jaar. Indien de cijfers 

geëxtrapoleerd worden naar het gehele jaar 2020 

zijn er geen bijzonderheden en past het aantal 

bezwaarschriften binnen de bandbreedte van de 

afgelopen jaren. 
DV 53 Deel 3 Paragraaf 

Bedrijfsvoering

Juridische zaken Is er een specifiek dossier dat veel weerstand opwekt? De cijfers met betrekking tot bezwaarschriften in de 

begroting hebben betrekking op de periode tot 1 

augustus 2020. In die periode zijn geen specifieke 

dossiers aan te wijzen die leidden tot veel 

bezwaarschriften.
DV 59 Deel 3 Paragraaf Lokale 

heffingen

Lijkbezorgingsrechten Zijn er speciale zaken geregeld voor mensen met een minima of mensen 

die deze kosten niet kunnen opbrengen?

Nee. Kwijtschelding geldt uitsluitend voor 

rioolheffing of afvalstoffenheffing
DV 64 Deel 3 Paragraaf Lokale 

heffingen

Ontwikkeling totale lastendruk Kan er een overzicht worden aangeleverd waarbij de OZB wordt 

berekend met een gelijke WOZ- waarde als Voerendaal?

Als bedoeld wordt om de vermelde staat "coelo atlas 

lokale lasten 2020" te herberekenen op gelijke woz-

waarde dan kan dat. Wil men per gemeente actuele 

lasten (dus van 2021) dan kan dat pas over een 

maand omdat met name de OZB tarieven bij de 

meeste andere gemeenten pas medio november 

bepaald worden. 
DV 72 Deel 3 Paragraaf 

financiering

Rentevisie Tekst; Ook de ECB koopt veel staats- en bedrijfsobligaties op via een 

speciaal corona opkoopprogramma. Dit programma loopt in ieder geval 

tot en met 2011. Het jaartal 2011 is foutief, wat moet dit zijn?

2021

DV 103 Deel 3 Paragraaf Open Club Planning Zijn er al vorderingen in het proces inzake de Wetra velden? Eind oktober wordt het definitieve herstelplan 

ontvangen, waaruit de herstelmaatregelen volgen. 

Streven is om op basis daarvan voor aanvang van 

het nieuwe seizoen het veld gereed te hebben. De 

conclusies uit het herstelplan ten aanzien van de 

oorzaken van de gebreken en de (financiële) 

consequenties zullen ook worden ingebracht in de 

juridische procedure. We houden vv Hellas op de 

hoogte van de ontwikkelingen.

DV 104

 en 105

Deel 3 Paragraaf Open Club 

Klimmen

Kanttekeningen en risico's Beheer en explotatie is op beide pagina's identiek. Is hier sprake van 

andere jaren, bv. Pagina 104 2021 en pagina 105 2022 en volgende 

jaren?

Per ongeluk is op blz. 105 de oude tekst van vorig 

jaar blijven staan. 

DV 112/113 Deel 4 Financiele begroting Gemeentehuis Wat is de oorzaak van de hogere schoonmaakkosten en 

containerwisselingen?

Voor schoonmaakkosten en containerwisselingen 

zijn nieuwe (duurdere) contracten afgesloten.



DV 123 Deel 4 Financiele begroting Investeringsprojecten Wat is de reden dat er een geluidswal is opgenomen als PM post?  Wat 

is de reden dat alleen de valkenburgerweg benoemd staat, er zijn 

immers meer probleemzones?

Er is medio dit jaar een onderzoek lopende en 

momenteel afgerond naar de effecten van de 

huidige geluidwal voor de woningen aan de H. van 

Veldekestraat. In afwachting van de afwikkeling van 

dit dossier is deze PM post opgevoerd. 

De reden dat alleen de Valkenburgerweg is 

genoemd is dat – naast de Heerlerweg, die in het 

STRIP is opgenomen -  alleen over deze weg 

specifieke meldingen zijn opgenomen die aanleiding 

gaven tot een nader onderzoek.

DV 137 Deel 5 Bijlagen Verplichte 

beleidsindicatoren

Jongeren met jeugreclassering Is er een reden waarom er geen data bekend is voor jongeren met 

jeugdreclassering in Voerendaal? Zo ja, wat is die reden. Zo nee, mag er 

dan worden aangenomen dat geen data betekend dat er 0 gevallen zijn?

In de tweede halfjaar 2019 was er 1 casus met een 

reclasseringsindicatie. Het is onduidelijk waarom dit 

hier niet goed is opgenomen, dit gaan we navragen.


